
 

 

Memorie van antwoord 

Aan : de leden van de gemeenteraad 
Van : het college van burgemeester en wethouders 
Datum : 25 juni 2019 
Onderwerp : memorie van antwoord bij raadsvoorstel historische haven  
Vraag van : SVP 

 
 
Vraag: 
Hoe moet het oorspronkelijke raadsvoorstel/ beschikbaar gestelde gelden beoordeeld worden; gebrekkig? 
Had men dit toen niet beter moeten inschatten; ook met de kennis van toen?  
 
Antwoord: 
Het project loopt sinds 2012 en uw raad  is gedurende deze periode nadrukkelijk betrokken (zie 
onderstaande opsomming). Dit beoordelen wij niet als gebrekkig. 
In de laatste fase hebben we in goed overleg met alle betrokkenen het project geoptimaliseerd waardoor niet 
alleen ligplaatsen voor de historische schepen willen realiseren maar tevens de problemen van onvoldoende 
diepgang bij het huidige woonschip en de beroepsvaart structureel oplossen. Dit plan ligt nu voor.   

1. Op 1 november 2012 heeft de gemeenteraad kennis genomen van de  Visie op de herontwikkeling 
Donge oevers. De gemeente Geertruidenberg betrekt de strategische ligging in de recreatieve 
ontwikkeling van de stad. Met de ontwikkeling van de oevers van de Donge wil de gemeente haar 
recreatieve aantrekkingskracht vergroten. Voor waterrecreanten als poort van en naar de Biesbos, 
maar ook als bezoeken waardige plekken voor recreanten die de stad over het land bezoeken.  

2. In aansluiting op de visie heeft de gemeenteraad  op 30 januari 2014 besloten om enkele 
onderdelen van het deelgebied ‘historisch knooppunt’ te ontwikkelen. Het ‘historisch knooppunt’ 
betreft het nu recreatief te herontwikkelen gebied Timmersteekade, Lunetkade, Scheepsdiep en Fort 
Lunet, ofwel het gebied wat al van oudsher belangrijk is voor de handel in Geertruidenberg. Een van 
de te ontwikkelen locaties is de Timmersteekade en omgeving. De ontwikkeling betreft het bieden 
van de mogelijkheid om de passantenhaven in de toekomst uit te breiden en gebruiksvriendelijker in 
te richten. Daarnaast betreft de ontwikkeling het aanbrengen van aanmeervoorzieningen voor 
maximaal zes historische woonschepen aan de Timmersteekade (zie afbeelding 1 in bijlage 1). 

3. Het plan behorende bij het raadsbesluit uit januari is in 2014 aanbesteed. Het resultaat van deze 
aanbesteding was dat de kosten veel hoger uitvielen dan waren begroot (326 K t.o.v. de 170 K in het 
budget). Daarnaast bleken een aantal zaken in het plan niet uitvoerbaar in relatie tot het uiteindelijke 
doel van de ligplaatsen voor de historische schepen. Er heeft destijds geen gunning 
plaatsgevonden, omdat eerst het bestemmingsplan aangepast moetst worden. Parallel daaraan is 
toen opnieuw naar het plan gekeken waarbij tevens de problemen rondom de diepteligging bij zowel 
het bestaande woonschip als de beroepsvaart  zijn mee genomen. Het nieuwe plan dat thans 
voorligt is dus in aard en omvang veel omvangrijker dan het plan uit 2014, doch lost een aantal lang 
bestaande problemen op voor het bestaande woonschip en de beroepsvaart.  

4. De uitbreiding van de steigers in de passantenhaven en de gewenste aanmeervoorzieningen aan de 
Timmersteekade passen niet binnen de kaders van de thans vigerende bestemmingsplannen. Om 
de herontwikkeling mogelijk te maken is het nodig een nieuw juridisch-planologisch kader vast te 
stellen. Het op 24 november 2016 door de gemeenteraad vastgestelde bestemmingsplan 
Timmersteekade en passantenhaven voorziet in dit nieuwe kader (zie afbeelding 2 in bijlage 1). 

5. In 2018 is het plan voor de totale aanpak van de ligplaatsen aan de Timmersteekade afgerond in 
goed overleg met huidige en toekomstige gebruikers incl. vertegenwoordigers van de beroepsvaart.  
Dit project is aanbesteed, maar nog niet definitief vergund.  

6. In 2017 en 2018 zijn de ligplaatsvergunningen afgegeven voor de historische (woon)schepen. De 
eigenaren van de historische schepen hebben aansluitend hierop hun toewijzing en huisnummers 
gekregen. 
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7. De toekomstige gebruikers zijn samen met de gemeente aan het werk om het toeristische 
activiteiten verder vorm te geven.   

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Geertruidenberg, 
 
de secretaris, de waarnemend burgemeester, 
 
 
 
 

 

R.C.J. Nagtzaam J.J. Luteijn 
 
Bijlage 1: Plannen historische haven uit 2014 en 2018  
  
 

 
 
Afbeelding 1 : Uitsnede plan historische haven uit 2014 
 
 
 
 

 
 
Afbeelding 2: Uitsnede aangepast plan historische haven uit 2018 


